
Udkast til dagsorden for bestyrelsesmødet i DN Syddjurs

Tid: onsdag den 18.oktober, 2023, kl. 16
Sted: Billeskær Ridecenter, Knebel
Afbud fra: Jens O., Svend Erik.
Fremmødte: Jette, Fuzzy, Jens og Peter E

Yderligere punkter til dagsorden sendes til syddjurs@dn.dk

Dagsorden:

1.  Valg af ordstyrer og referent JK

2.  Orientering aktuelle sager:

• Mols Bjerge Fredningen
• Ahl Fredningen
• Kalø velkomstcenter
• Kalø fredning

JK
PE
KW

3.  Årsmøde - plan - oplæg - valg af best. medlemmer JK

4.  Klage planklagenævn vedr. velkomstcenter JH

5.  Bord/bænkesæt m.m. ved Agri JK

6.  Henv. fra rytterlaug Mols Bjerge JK

7.  Næste møde: 1. november, 2023 kl. 16. Billeskær Ridecenter

8.  Evt.

Referat

Ad.1 Peter valgt som referent.

Ad. 3 Årsmødeinfo er opdateret på hjemmesiden og vores org. konsulent er bedt 
om at annoncere mødet under "arrangementer" på hjemmesiden. 
Beretningen uploades når den er skrevet.

Der mangler tilbagemelding fra JH om hvorvidt hans forslag om 
havmiljøforedrag bliver til noget. Et alternativ kunne være om afgræsning 
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med gammelt dansk kvæg.
Jens K vil skrive beretning til årsmødet, så send ham gerne snarest 
relevant input, der skal fremgå af beretningen.

To pladser i bestyrelsen er åbne. Anne Friis har valgt at stoppe og ditto 
Jens O. Så medvirk gerne til at informere potentielle kandidater. Evt. folk 
fra øvrige dele af kommunen, så foreningen kan dække det geografiske 
område.

Ad. 4 Punktet udgår da Jeppe ikke deltog i mødet.

Ad. 5 Sagen blev vendt og holdningen er, at lokalforeningen er skeptisk overfor 
tiltag, hvor Naturfonden (eller andre ejere) anlægger stier på eget areal og 
opstiller borde og bænke. Ud over at det kan være i strid med 
fredningsteksten bidrager det til en "tivolisering" og fragmentering af den 
eksisterende frednings helhed, som vi arbejder for at bevare.

Sjovt nok argumenterer Nationalparken, som søger for Naturfonden, med 
at bord-bænkesættet skal frahegnes, så det kan udgøre et "helle" for de 
fritgående dyr, som eller præsenteres som ufarlige.

Det aftaltes, at PE sender vores reservationer til Fredningsnævnet.

Ad. 6 Jens K. redegjorde for en henvendelse fra Rytterlauget. Det besluttedes, at 
JK henvender sig til kommunen og beder om en en klar redegørelse for, 
hvor der må rides i henhold til fredningen. Kommunen kan evt. inddrage 
fredningsnævnet.

Ad. 7 BEMÆRK NÆSTE MØDE ER DEN 1. NOVEMBER OG IKKE SOM 
TIDLIGERE ANGIVET DEN 6. NOVEMBER.
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